
Protokół z posiedzenia 

XIX sesji zwyczajnej  

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

w dniu 29 czerwca 2020 r. 

WAK.0002.6.2020 

XIX Sesja w dniu 29 czerwca 2020 r. odbyła się z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Obrady rozpoczęto 29 czerwca 2020 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:56 

tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski witając 

radnych, gości oraz pozostałych uczestników obrad. 

Lista radnych uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

(obecność potwierdzona przez Przewodniczącego rady). 

Lista gości uczestniczących w obradach stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

(obecność potwierdzona przez Przewodniczącego Rady). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. Radni potwierdzili swoją obecność w programie 

e-sesja. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Leszek Smuniewski 

16. Sylwester Sokolnicki 

17. Artur Stankiewicz 

18. Jacek Szczepański 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 

22. Grzegorz Zbroch 



 

Przewodniczący Rady przekazał uczestnikom obrad wskazówki związane z organizacją 

wideokonferencji, między innymi w kwestii zabierania głosu, obsługi i rejestracji w 

programie e-sesja oraz programie zoom, kwestii głosowania (przed każdym głosowaniem 

potwierdzenie kworum), realizacji porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 

ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu 

Legionowskiego są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i 

dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest przed 

wejściem do Sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest związana z 

wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo aby ich wypowiedzi lub 

wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o zaprzestanie udziału w obradach – 

rozłączenie się z wideokonferencji.”. 

2. Informacja o porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty Legionowskiego. 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Legionowskiego za 2019 rok. Debata nad 

raportem. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2019 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok, 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2019 rok, 

c) informacja o stanie mienia Powiatu Legionowskiego, 

d) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu  

w Legionowie sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Legionowskiego za 2019 

rok, 

e) dyskusja. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania budżetu za 2019 

rok: 

a) zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku  

o udzielenie absolutorium, 

b) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Legionowie w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu  

w Legionowie za 2019 rok, 

c) dyskusja. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę 

Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na 

lata 2020 - 2035. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Wieliszew. 

12. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Powiatu. 

13. Wolne wnioski i oświadczenia. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 



Przewodniczący Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w związku z wnioskami dotyczącymi 

zmian w składach komisji, prosi o dodanie do porządku obrad punktu „Projekt uchwały w 

sprawie zmian w składzie Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji 

Rozwoju”. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana kolejności porządku obrad i wprowadzenie do porządku projektu uchwały w 

sprawie zmian w składzie Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji 

Rozwoju jako pkt 12.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Grzegorz Zbroch 

Porządek obrad został rozszerzony. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że na jego ręce został złożony wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  z dnia 01.06.2020 r. w sprawie udzielenia absolutorium 

dla Zarządu Powiatu Legionowskiego, który stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ponadto została przesłana również opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

dotycząca powyższego wniosku. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła również korespondencja pomiędzy 

radnymi, a Starostą Powiatu Legionowskiego oraz Zarządem Powiatu w tym:  

1) pismo do Pana Tomasza Talarskiego dotyczące utworzenia punktu 

konsultacyjnego programu „Czyste Powietrze” – załącznik nr 4 

2) pismo do Pana Tomasza Talarskiego dotyczące wniosków komitetów wyborczych 

kandydatów na Prezydenta RP do zarządcy drogi o umieszczenie reklamy 

wyborczej w pasie drogowym ul. Alei Legionów w Legionowie – załącznik nr 5 

3) informacja od Starosty Pana Sylwestra Sokolnickiego dotycząca stanowiska 

Zarządu Powiatu w Legionowie w sprawie wyniesionego przejścia dla pieszych 

na ul. Kościelnej w obrębie Szkoły Podstawowej im. Stanisława Moniuszki w 

Łajskach – załącznik nr 6 

4) pismo okolicznościowe podpisane przez Burmistrza Miasta i Gminy Serock oraz 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Serocku dotyczące jubileuszu 30-lecia 

samorządu terytorialnego w Polsce – załącznik nr 7 

Przewodniczący Rady powiedział, że wraz z Wicestarostą Panem Konradem Michalskim 

reprezentował Radę Powiatu Legionowskiego i uczestniczył w uroczystości, która odbyła się 

21 czerwca br. – pożegnanie ks. Lucjana Szcześniaka – proboszcza z jednej z legionowskich 

parafii i Dziekana dekanatu legionowskiego.  

 



4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski powiedział, że sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje 

Starosty Legionowskiego została wysłana radnym drogą elektroniczną. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Starosta zaznaczył, że chciałby zwrócić uwagę na kilka ważnych spraw związanych z 

codzienną pracą Starostwa.  

Poinformował, że została przywrócona pełna obsługa interesantów w Starostwie. Od 25 

maja do 25 czerwca w poszczególnych wydziałach zostało obsłużonych: 

- BOM - 2652 interesantów;  

- Wydział Komunikacji - ponad 3000 osób; 

- Biuro Paszportowe – 654 osoby; 

- Wydział Architektury – zostało wydane: 193 decyzje o pozwoleniu na budowę, 9 zgłoszeń 

i 339 Dzienników Budowy. 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział również, że została przywrócona usługa 

„Mobilny Urzędnik”, a od lipca planowane jest przywrócenie pracy Starostwa w sobotę. Dla 

usprawnienia obsługi interesantów Starostwa oraz instytucji umiejscowionych w budynku 

Starostwa – m.in. PUP, ARiMR, została udostępniona aula, w której mogą odbywać się 

spotkania przedstawicieli instytucji z interesantami. W porozumieniu z innymi 

samorządami zostały przywrócone stacjonarne punkty bezpłatnej pomocy prawnej. Od 17 

czerwca istnieje również możliwość elektronicznego umówienia się na spotkanie z 

prawnikiem.  

Starosta Legionowski zaznaczył również, że pomimo pandemii i ograniczeń 

finansowych Powiat realizuje jedną z najważniejszych inwestycji, która została przyjęta 

jeżeli chodzi o tegoroczny plan – NZOZ Legionowo. W chwili obecnej został przebudowany 

już front, dobudowana klatka schodowa, zaangażowane są też prace wewnątrz budynku 

oraz te związane z zagospodarowaniem parkingu. Plan pracy zakłada, że do końca września 

prace powinny zostać zakończone.  

Starosta Legionowski powiedział, że w czerwcu zainicjował konwent wójtów, 

burmistrzów, prezydentów powiatu legionowskiego. Na spotkaniu toczyły się rozmowy na 

temat ogólnej sytuacji, o wzajemnych wyzwaniach i współpracy. Pan Sylwester Sokolnicki 

powiedział, iż uważa że to spotkanie było bardzo korzystne, zostały wyciągnięte wnioski 

dotyczące dalszej współpracy pomiędzy samorządem powiatowym, a samorządami 

gminnymi.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że w ostatnim czasie wiele osób interesuje się 

przebudową kolei do Zegrza, ponieważ na tej linii rozpoczęły się prace związane z wycinką 

i udrożnieniem korytarza szynowego, aby móc wykonywać prace pomiarowe i projektowe. 

Dla przypomnienia Starosta powiedział, że w kwietniu została podpisana przez PLK umowa 

w formule „Projektuj i Buduj” – wartość całej inwestycji to prawie 42 miliony złotych, 

natomiast zakończenie tego przedsięwzięcia przewidywane jest w połowie 2022 roku.  

Starosta Legionowski powiedział, że widoczny jest już duży gmach budowanego 

szpitala. W obecnej chwili zostały już zakończone prace konstrukcyjne, rozpoczęły się prace 

instalacyjne, prace związane ze ściankami działowymi oraz inne związane z przyłączami i 

wyposażeniem budynku. 

Starosta zaznaczył, że równolegle przebudowywana jest droga nr 61, prace są dosyć 

intensywne, zaangażowane jednocześnie na wielu odcinkach. Plan jest, aby na przełomie 

sierpnia/września ruch został przełożony ze starej jezdni na nową wybudowaną, aby była 



możliwość przebudowy starego pasa ruchu do Zegrza. Ponadto Starosta poinformował, że 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad 25 czerwca br. ogłosiła przetarg na 

kontynuację przebudowy drogi nr 61. Odcinek 4,5 kilometrowy, po dwa pasy ruchu w 

obydwu kierunkach, cała infrastruktura pieszo – rowerowa oraz inne elementy 

umożliwiające bezpieczne poruszanie się na tym odcinku drogi. Podpisanie umowy z 

wykonawcą przewidywane jest na pierwszy kwartał 2021 roku, natomiast zakończenie 

inwestycji planowane jest na 2023 rok. 

Kolejno Starosta poinformował, że w ramach tzw. Tarcz Antykryzysowych został 

utworzony Fundusz Inwestycji Samorządowych. Z tego tytułu Powiat Legionowski decyzją 

Ministra Rozwoju otrzymał wsparcie w wysokości 3.101.150 zł z przeznaczeniem na 

inwestycje realizowane przez nasz powiat dla poprawy funkcjonowania społeczności 

lokalnej. Środki można wykorzystać do 2022 roku.  

Przewodniczący Rady podziękował za przedstawienie informacji, dotyczących 

ostatnich wydarzeń na terenie naszego powiatu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję w powyższym temacie. 

Radna Pani Agnieszka Borkowska zapytała na jakim etapie są wały powodziowe do 

Nowego Dworu Mazowieckiego i czy jest prowadzony monitoring tych wałów, które już są 

na naszym terenie? Na jakim etapie są prace projektowe nowego odcinka wałów? 

Starosta Legionowski Sylwester Sokolnicki odpowiedział, że wały są na bieżąco 

kontrolowane. Ostatnia kontrola odbyła się w ubiegłym tygodniu, zwracając uwagę na to, 

że fala powodziowa na Wiśle zmierza ku Warszawie, ale nie zostały dostrzeżone większe 

niebezpieczeństwa.  

Jeżeli chodzi o projekty to nic się nie zmieniło w tym temacie od ostatniej rozmowy 

na Sesji w maju. Cały czas trwają prace projektowe. Wody Polskie co jakiś czas przesyłają 

informację na temat stopnia zaangażowania prac. Ostatnia informacja jaką otrzymaliśmy 

jest taka, że wszystkie procedury niezbędne do wykonania tej dokumentacji potrzebują 

czasu. Starosta wspomniał o tym, że rok obecny jest przeznaczony na wykonanie 

kompletnej dokumentacji projektowej.  

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie Powiatu Legionowskiego za 2019 rok.  

Debata nad raportem. 

Przewodniczący Pan Leszek Smuniewski powiedział, że Raport o stanie Powiatu 

Legionowskiego został przesłany do zapoznania wszystkim radym. Poprosił o omówienie 

raportu Sekretarza Powiatu – Pana Pawła Trawkowskiego.  

Pan Paweł Trawkowski powiedział, że raport o stanie powiatu legionowskiego jest 

dokumentem, który pokazuje jak wygląda powiat legionowski na koniec roku 

poprzedzającego sporządzenie dokumentu. Sekretarz omówił raport, który stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że cały okres przedstawiony w raporcie 

obejmuje okres wykonywania mandatu i sprawowania władzy przez obecny skład rady i 

zarządu. Przewodniczący Rady powiedział, że ustawa o samorządzie powiatowym 

przewiduje przeprowadzenie debaty na temat przedstawionego raportu i zaprosił radnych 

do dyskusji. Zaznaczył, że konsekwencją tej debaty będzie udzielenie wotum zaufania 

zarządowi powiatu. Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z obowiązującymi 

przepisami, mieszkańcy również mogli odnieść się do raportu o stanie powiatu i, że w 



przypadku naszego powiatu, trzeba zdobyć min. 300 podpisów pod wnioskiem o zabranie 

głosu podczas dzisiejszej debaty. Jednocześnie Przewodniczący zauważył, że na ten 

moment taki wniosek nie wpłynął, więc nikt z mieszkańców nie może zabrać głosu.  

Pan Michał Kobrzyński zadał pytanie odnośnie działu oświaty i liczby nauczycieli 

według stopnia awansu zawodowego. Czy to jest przypadek, czy w raporcie jest błąd – rok 

2018 jest taki sam jak rok 2019. Szkoły, których organem prowadzącym jest powiat 

legionowski zachowały status quo nawet w dokładności dziesiętnych, jeżeli chodzi o etaty? 

Przewodniczący Rady poprosił Starostę o wskazanie osoby, która mogłaby udzielić 

odpowiedzi na pytanie Radnego. Starosta poprosił o wyjaśnienie Sekretarza, jeżeli w tym 

momencie dysponuje dokładną informacją w tej kwestii lub Kierownika Referatu Edukacji. 

Pan Tomasz Lisowski powiedział, że dane zawarte w raporcie dotyczą roku szkolnego, a nie 

roku budżetowego. Kierownik Referatu Edukacji powiedział, że zawsze w edukacji 

występuje taki problem, że dane dotyczą lat szkolnych i podawane są według stanu na 

dzień 30 września poprzedniego roku szkolnego, czyli według tych danych liczbowych, 

które są brane pod uwagę przy wyliczaniu subwencji oświatowych. Wynika z tego, że przy 

porównywaniu tych danych pojawiają się te same liczby. Przewodniczący Rady podziękował 

za wyjaśnienia. 

Nikt z pozostałych radnych nie zgłosił pytań. 

Przewodniczący zamknął debatę na temat raportu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Leszek Smuniewski powiedział, że projekt powyższej 

uchwały jest to kolejny krok przewidziany przepisami prawa po rozpatrzeniu raportu o 

stanie powiatu za 2019 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania. 

Radni w programie e-sesja potwierdzili swoją obecność.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia wotum 

zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Mirosław 

Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zenon Durka, Zbigniew Garbaczewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Gajewska 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Grzegorz Zbroch 

 



Uchwała Nr 161/XIX/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu w Legionowie, została podjęta i stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu Powiatu Legionowskiego za 2019 rok: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2019 rok, 

Starosta Sylwester Sokolnicki przedstawił sprawozdanie z wykonania budżetu. 

Powiedział, że z punktu widzenia budżetu najważniejsze są dwa posiedzenia. Pierwsze, na 

którym jest zatwierdzenie budżetu i drugie – rozliczenie budżetu, stopień jego wykonania. 

Budżet Powiatu Legionowskiego został przyjęty Uchwałą Rady Powiatu Nr 22/III/2019 z 

dnia 24 stycznia 2019 roku: dochody ogółem – 107.678.564,99, wydatki ogółem – 

122.640.614,43. Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że w ciągu roku budżetowego 

dokonano zmian budżetu Powiatu mocą: 9 uchwał Rady Powiatu oraz 23 uchwał Zarządu 

Powiatu. Na koniec 2019 roku zrealizowano dochody ogółem na kwotę: 115.749.429,81 – 

107,5 % wykonania planu pierwotnego, natomiast wydatki ogółem – 118.960.149,39 – 

97% wykonania planu pierwotnego.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że warto podkreślić, iż w tym budżecie, były 

również środki pozyskane z zewnątrz, ponad 4,2 mln zł, w tym: 

- z Funduszu Dróg Samorządowych – 2,32 mln zł; 

- dotacje z gmin na dofinansowanie ambulatoryjnych świadczeń gwarantowanych 

opieki zdrowotnej – 671 tyś. zł; 

- z Funduszu Wsparcia PSP – 670 tyś. zł; 

- dotacje w ramach programów finansowanych z udziałem UE – 243 tys. zł; 

- środki z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej – 226 tyś. zł.; 

- dotacje z Urzędu Mazowieckiego – 98 tyś. zł. 

 

Starosta Legionowski powiedział, że w 2019 roku zrealizowane zostały jedne z 

najwyższych w historii Powiatu nakłady inwestycyjne – ponad 18 mln zł, m.in., w tym: 

- inwestycje drogowe – 6,3 mln zł.; 

- inwestycje kubaturowe – 8,7 ml tys. 

 

Pan Sylwester Sokolnicki wspomniał również o innych nowych zadaniach 

finansowanych w ramach wydatków bieżących:  

- nowa linia autobusowa z Serocka do Legionowa; 

- Liceum Ogólnokształcące w Stanisławowie Pierwszym. 

 

 Starosta Legionowski powiedział, że w roku ubiegłym na terenie powiatu 

legionowskiego były również realizowane inne zadania, które mają istotny wpływ na życie 

mieszkańców:  

 - nowa strażnica Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Legionowie; 

 - szpital w Legionowie; 

 - przebudowa DK61; 

- porozumienie w sprawie modernizacji wału przeciwpowodziowego na Wiśle na 

odcinku od Jabłonny do Nowego Dworu Mazowieckiego; 

- rewitalizacja linii kolejowej do Zegrza Południowego. 

 Pan Sylwester Sokolnicki podziękował wszystkich radnym, poprzedniemu zarządowi 

pod kierownictwem Pana Roberta Wróbla, Pani Skarbnik Katarzynie Rembelskiej oraz 

wszystkim naczelnikom, kierownikom i pracownikom, którzy swoją pracą przyczynili się do 

dobrej realizacji budżetu. 



Starosta Pan Sylwester Sokolnicki poprosił Panią Skarbnik Katarzynę Rembelską o 

przedstawienie szczegółowych danych dotyczących finansów i przepływów finansowych. 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego za 2019 rok, 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że przedstawi wykonanie budżetu za 2019 

rok w stosunku do ostatecznego planu tj. na dzień 31 grudnia 2019 roku. Prezentacja 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

c) informacja o stanie mienia Powiatu Legionowskiego, 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował Pani Skarbnik za przedstawienie 

szczegółowych danych związanych ze sprawozdaniem finansowym za 2019 rok oraz o 

stanie mienia Powiatu Legionowskiego.  

d) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Legionowie 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Legionowskiego za 2019 rok, 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Leszek Smuniewski odczytał Uchwałę 

Wa.195.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z 24 

kwietnia 2020 roku – uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

e) dyskusja. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. Nikt z obecnych nie zabrał głosu w 

dyskusji.  

Radni w programie e-sesja potwierdzili swoją obecność.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert 

Wróbel, Grzegorz Zbroch 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Garbaczewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Jacek Szczepański 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Majewski, Artur Stankiewicz 

 

Uchwała Nr 162/XIX/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 

Legionowskiego za 2019 r. , została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 



8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 rok: 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana Tomasza 

Talarskiego o przedstawienie wniosku, który jest załącznikiem nr 14 do protokołu.  

a) zapoznanie się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium 

Pan Tomasz Talarski powiedział, że chciałby przede wszystkim zwrócić uwagę na 

wykonanie wydatków majątkowych. W tym roku odnotowaliśmy poziom powyżej 90 %, w 

poprzednich dwóch latach był to wynik ok 60 %. Pan Tomasz Talarski powiedział, że co do 

wyboru inwestycji możemy mieć odmienne zdanie, ale ma nadzieję, iż wnioski, które będą 

składane we wrześniu do budżetu zostaną zauważone przez Zarząd Powiatu. Natomiast 

jeżeli chodzi o sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania budżetu za 2019 rok i 

o stanie majątku powiatu wszystko jest zgodne, dlatego Komisja Rewizyjna występuje z 

wnioskiem o udzielenie absolutorium zarządowi powiatu. 

b) odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Legionowie w 

sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie za 2019 rok, 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Leszek Smuniewski odczytał Uchwałę Nr 

Wa.228.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 

3 czerwca w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie za 2020 rok – uchwała stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

c) dyskusja. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję w powyższym temacie.  

Pani Anna Gajewska powiedziała, że Klub Bezpartyjnych Samorządowców będzie głosował 

za udzieleniem absolutorium zarządowi powiatu legionowskiego. Uzasadniając decyzję 

klubu, radna zwróciła uwagę na to, że Zarząd Powiatu w 2019 roku działał prężnie, często 

podejmując bardzo trudne, ale skuteczne decyzje. Przewodnicząca Klubu Bezpartyjnych 

Samorządowców złożyła podziękowania dla wszystkich pracowników Starostwa 

Powiatowego za zaangażowanie i wkład pracy w wykonanie tego budżetu. 

 Pan Zbigniew Garbaczewski wyraził swoje zaniepokojenie bardzo niskim poziomem 

środków zewnętrznych pozyskiwanych z Unii Europejskiej lub „innych dotacji Skarbu 

Państwa, czyli od Wojewody”. Pan Zbigniew Garbaczewski jako radny z terenu gminy 

Jabłonna, zauważył znikome inwestycje w gminie, były wykonane tylko niewielkie prace 

związane z przejściami przy szkołach. Radny zauważył też zbyt małą współpracę, np. 

nieinformowanie radnych o imprezach odbywających się na terenie powiatu 

organizowanych przez powiat, np. otwarcia dróg, oddania inwestycji. Radny powiedział, że 

zaproszenia dostarczane są do skrzynek imiennych radnych, które znajdują się w 

Starostwie i to bardzo późno. Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że w ubiegłym roku 

uczestniczył w spotkaniu na cmentarzu w Legionowie na uroczystości związanej z 

powstaniem warszawskim. Na tym spotkaniu nie było nikogo z Zarządu. Jako radni 

powiatowi nie składaliśmy wieńców. W imieniu powiatu składał kwiaty jedynie jeden z 

urzędników. W poprzedniej kadencji nie było takiego wyróżnienia, wielokrotnie 

uczestniczyliśmy w uroczystościach z radnymi opozycji. 



 Radny Zbigniew Garbaczewski wspomniał o strajku nauczycieli, gdzie jak zauważył 

Zarząd nie prowadził dialogu. My jako radni zaczęliśmy rozmawiać z nauczycielami, ze 

związkami, prosiliśmy o nawiązanie dyskusji z nauczycielami i próby dojścia do 

porozumienia z nauczycielami. 

Głos ad vocem zabrał Wicestarosta Pan Konrad Michalski, mówiąc że nie zgadza się ze 

stwierdzeniem Pana Zbigniewa Garbaczewskiego odnośnie pozyskiwania niskich środków 

zewnętrznych, np. z Funduszu Dróg Samorządowych w 2019 roku było pozyskane 

2.194.000 zł. Pan Konrad Michalski powiedział, że pozyskiwane są wszystkie możliwe 

fundusze zewnętrzne. 

Wicestarosta Pan Konrad Michalski nawiązał również do wypowiedzi przedmówcy 

odnośnie strajku nauczycieli, mówiąc że Związki Zawodowe zostały poproszone o 

przygotowanie zasad przyznawania dodatków motywacyjnych. Niestety Związki nie 

przedstawiły propozycji. Należy pamiętać również o tym, że nastąpił kryzys związany z 

COVID – 19. Ta dyskusja będzie prowadzona, ale musimy brać pod uwagę fakt, iż budżet 

powiatu jest ograniczony, szczególnie teraz w czasie kryzysu gospodarczego. 

 Radny Pan Piotr Choroś w imieniu Klubu Prawa i Sprawiedliwości powiedział, że Klub 

wspiera i popiera działania Zarządu Powiatu. Radny powiedział, że teraz jest trudny czas 

pod względem gospodarczym spowodowany COVID – 19, ale wszyscy członkowie Klubu 

mają nadzieję, że doświadczenie Starosty i praca całego Zarządu pozwoli w miarę łagodnie 

przejść przez kryzys. Klub PIS jest za udzieleniem wotum zaufania dla Zarządu Powiatu 

Legionowskiego. 

 Radny Pan Michał Kobrzyński powiedział, że udzielenie absolutorium to przede 

wszystkim sprawozdanie finansowe, ale również kwestie merytoryczne i bieżące działania 

głównie Zarządu oraz współpraca z pozostałymi radnymi. Radny powiedział, że nawiązując 

do wypowiedzi Pani Anny Gajewskiej chciałby odnieść się do dwóch kwestii – edukacji i 

wypowiedzi Pana Konrada Michalskiego. Radny powiedział, że strajk był ponad rok temu i 

od tego czasu, to pytanie do Zarządu, jakie działania zostały podjęte? Zdaniem Pana 

Michała Kobrzyńskiego, to Zarząd powinien podejmować działania i robić wszystko, aby 

zaspokoić potrzeby różnych grup społecznych i mieszkańców powiatu legionowskiego.  

 Radny Pan Michał Kobrzyński powiedział, że mając mandat, nic nie zwalnia nas z 

podejmowania działań, nawet fakt istniejących obostrzeń i ograniczeń. Nawiązując do 

raportu o stanie powiatu i informacji w nim zawartych, odnośnie przeznaczenia przez 

Zarząd 90 tyś. zł na zajęcia pozalekcyjne, zwrócił uwagę, że wykorzystanych zostało 80 

tyś. zł i jest to taka sama kwota jak w roku 2018. Radny zauważył, że Miasto Legionowo 

przeznaczyło na zajęcia pozalekcyjne jako możliwość rekompensaty utraconych 

wynagrodzeń ok 900 tyś. Zł. Pan Michał Kobrzyński zwrócił się z zapytaniem, jakie działania 

zostały podjęte i w jaki sposób zostały wykorzystane oszczędności, które wynikły z 

niewypłaconych wynagrodzeń w szkołach, których organem prowadzącym jest Powiat 

Legionowski. 

Radny Pan Zbigniew Garbaczewski zabrał głos Ad vocem, mówiąc o tym, że kryzys 

zdrowotny mamy w 2020 roku, a omawiana sytuacja ze strajkiem szkolnym dotyczy roku 

2019.  

 Radna Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że jeżeli chodzi o rozdysponowanie i 

realizację budżetu, to dyskusja jest zbędna skoro wszystkie osoby odpowiedzialne 

zatwierdziły go jako poprawny. Natomiast zgadza się z radnymi, którzy mówili o tym, że 

współpraca Zarządu i opozycji mogłaby być lepsza. Odnosząc się do 2019 roku radna 

podniosła, że radny Pan Robert Wróbel zaproponował spotkanie z organizacjami 

pozarządowymi na temat przygotowania programu ochrony zdrowia psychicznego. Do tej 

chwili spotkanie się nie odbyło, nie było również żadnej informacji w tej sprawie.  



 Radna Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że jej zdaniem w budżecie brakuje 

tematu ekologii, a nasz powiat robi znikome rzeczy w tym obszarze. Zauważyła, że Radny 

Pan Tomasz Talarski zgłaszał kwestię punktu informacyjnego na temat związany ze 

smogiem, którego do tej pory nie ma. Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że jesteśmy 

powiatem bardzo mocno zagęszczonym i wszyscy radni otrzymują maile od mieszkańców 

w kwestii zagęszczania miasta i chociażby tego co robimy w kwestii smogu. Radna uważa, 

że przy odrobinie dobrych chęci to jest temat, który można rozwiązać bardzo szybko.  

 Członek Zarządu Powiatu Pan Artur Stankiewicz zabrał głos Ad vocem. Odnosząc się 

do wypowiedzi Radnej Pani Aleksandry Bednarek, Pan Artur Stankiewicz powiedział, że 

powiat podejmuje określone działania na rzecz ochrony środowiska, w zakresie swoich 

kompetencji. Monitorowany jest stan powietrza na terenie powiatu, utrzymujemy stosowne 

urządzenia, podejmujemy szereg innych działań. Pan Artur Stankiewicz zaprosił Radną 

Aleksandrę Bednarek do kontaktu z Kierownikiem Referatu Zarządzania Środowiskiem 

Panem Hubertem Maciochem, który będzie mógł szczegółowo omówić kwestie, które budzą 

wątpliwości.  

W kwestii zagęszczenia miasta Pan Artur Stankiewicz zasugerował, aby radni 

porozmawiali z radnymi miejskimi, a nawet z Prezydentem Legionowa Panem Romanem 

Smogorzewskim na temat, jakie instrumenty posiada miasto i w jaki sposób można by 

zatrzymać to zagęszczanie, ponieważ to w kwestii miasta na podstawie miejscowego planu 

zagospodarowywania jest regulacja zabudowywania. Pan Artur Stankiewicz powiedział, że 

powiat chętnie wesprze radnych w tej sprawie. Zostały już wysłane pisma do gmin 

dotyczące problemu zagęszczania w poszczególnych miejscach przez określone działania 

inwestorów, którzy budują wykorzystując luki w prawie, które jest stanowione lokalnie.  

 Pan Artur Stankiewicz odniósł się również do wypowiedzi Radnego Michała 

Kobrzyńskiego w kwestii edukacji. Zdaniem Członka Zarządu jest to działanie Zarządu od 

wielu lat. Pan Artur Stankiewicz uważa, że obecny rząd podjął szereg działań na rzecz 

zaspokojenia potrzeb nauczycieli. Należy wziąć pod uwagę, że mamy obecnie kryzys i 

Zarząd, a w szczególności Starosta musi podejmować takie działania, żeby ten budżet był 

spójny. 

Pan Artur Stankiewicz powiedział, że jeżeli Radny Zbigniew Garbaczewski dostrzega 

jakieś potrzeby inwestycyjne w gminie Jabłonna to prosi o zgłaszanie. Wtedy temat będzie 

podejmowany bezpośrednio z Wójtem Gminy.  

Głos ad vocem zabrała Pani Anna Gajewska, która powiedziała, że do budżetu 2019 

dużo wnieśli Radni z poprzedniej kadencji. Natomiast w odniesieniu do wypowiedzi Pani 

Aleksandry Bednarek w sprawie programu zdrowia psychicznego, Pani Anna Gajewska 

powiedziała, że ten program istniał i obecnie jest aktualizowany przez Komisję Zdrowia, 

Rodziny i Spraw Społecznych.  

Głos ad vocem zabrała Pani Aleksandra Bednarek, która również podziela zdanie 

Pani Anny Gajewskiej, że do budżetu 2019 dużo wnieśli radni z poprzedniej kadencji. Pani 

Aleksandra Bednarek powiedziała, że maile do radnych pisze Pan Michał Raciborski, który 

pisze jak i dlaczego wydawane są pozwolenia na budowę.  

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że jeżeli chodzi o kwestię ekologii to radna 

miała na myśli to, aby po prostu rozmawiać z mieszkańcami oraz z gminami.  

Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski powiedział, że na początku 

posiedzenia mówił o tym, iż Pan Tomasz Talarski otrzymał informację odnośnie punktu 

konsultacyjnego „Czyste powietrze”. 



Radny Pan Tomasz Talarski w nawiązaniu do wypowiedzi Pana Artura Stankiewicza, 

powiedział, że faktycznie Referat Zarządzania Środowiskiem zajmuje się działaniami 

bieżącymi. Radny Tomasz Talarski wspomniał również o tym, że w ubiegłym roku była 

przeprowadzona kontrola w tym referacie i poza bieżącą działalności, która wynika z 

kompetencji, referat zajmuje się tylko organizowaniem konkursu plastycznego dla dzieci. 

Głos ad vocem do wypowiedzi Pana Tomasza Talarskiego zabrał Pan Artur Stankiewicz, 

który powiedział, że zaprasza do wspólnych działań, wspólnego promowania programu dla 

mieszkańców.    

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że odbył się konwent gmin powiatu 

legionowskiego. Uczestnicy spotkania rozmawiali m.in. na temat problemu, który pojawia 

się nie tylko w Legionowie, ale również w innych gminach. Chodzi o tzw. dogęszczanie, 

czyli na działkach budowlanych, które mają statut budownictwa jednorodzinnego, często 

inwestorzy wykorzystują luki prawne i budowane są budynki wielorodzinne. Starosta 

powiedział, że zwrócił się do uczestników spotkania z prośbą o dokładne zapoznanie się z 

planami zagospodarowania, ponieważ Starosta w momencie kiedy otrzymuje od inwestora 

dokumenty o pozwolenie na budowę, to po przeanalizowaniu prawidłowości pod względem 

formalnym, nie ma możliwości odmówienia tego pozwolenia. Starosta powiedział, że po 

tym spotkaniu wystąpił do wójtów, burmistrzów i prezydenta z uwagami, z pewną sugestią 

czego należałoby unikać, aby tego typu sytuacja nie miała miejsca.  

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki odniósł się jeszcze do wypowiedzi odnośnie 

punktu informacyjnego „Czyste powietrze”. Zapewnił, że osobiście kontaktował się z 

Prezesem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i że jest już zgoda na zawarcie 

porozumienia ze Starostwem. Wyraził nadzieję, że punkt zostanie utworzony.  

Głos zabrał Pan Mirosław Kado, niestety ze względu na problemy techniczne jego 

wypowiedź była niezrozumiała.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok:.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz 

Zbroch 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Garbaczewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Zenon Durka, Michał Kobrzyński, Jacek 

Szczepański, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 163/XIX/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Legionowie z tytułu wykonania budżetu za 

2019 rok, została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 



Pan Leszek Smuniewski złożył serdeczne gratulacje Zarządowi Powiatu. 

 Starosta Pan Sylwester Sokolnicki podziękował wszystkim, którzy włączyli się w 

realizację tego budżetu. 

 Radny Pan Robert Wróbel podziękował za dyskusję, która odbyła się w powyższym 

punkcie. Powiedział, że w dyskusji pojawiło się wiele wątków merytorycznych, w których 

oceniano rzeczywisty sposób pracy Zarządu, która w dużej mierze składała się z realizacji 

strategii, której wszyscy jesteśmy współautorami.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 

r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020. 

Przewodniczący zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o przedstawienie projektu 

uchwały. Pani Katarzyna Rembelska omówiła projekt w/w uchwały. 

Przewodniczący Leszek Smuniewski otworzył dyskusję na temat w/w uchwały. 

Radny Pan Mirosław Kado zapytał, czy w w/w uchwale chodzi o utrzymanie dróg, które 

było, czy to które będzie. Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że zmiana dotyczy 

oczywiście nowego sezonu zimowego. Kwota na zadanie szacowana jest na podstawie 

poprzednich lat. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę Nr 

106/XIII/2019 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 23 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 164/XIX/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2020, została podjęta i stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2020 - 2035. 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o krótkie wprowadzenie. 



Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2020 - 

2035. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 165/XIX/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2020 - 

2035, została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieliszew. 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o omówienie projektu w/w uchwały. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła w/w uchwałę. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Pan Mirosław Kado powiedział, że w ubiegłym roku 

wystawiliśmy sztafetę samorządową, czy w tym roku również wystawimy? Radny Pan 

Konrad Michalski powiedział, że oczywiście powiat będzie promował to wydarzenie i będzie 

starać się zgłosić jak najwięcej uczestników. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Wieliszew. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 



Uchwała Nr 166/XIX/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Wieliszew, została podjęta i stanowi załącznik nr 

19 do niniejszego protokołu. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zmian 

w składzie Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Rozwoju 

Projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zmian w składzie Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Rozwoju. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zmian w składzie 

Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Rozwoju. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Leszek Smuniewski, 

Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Powała 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 

Uchwała Nr 167/XIX/2020 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 29 czerwca 2020 r. w sprawie 

zmian w składzie Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych oraz Komisji Rozwoju, 

została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

13. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Powiatu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Powiatu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Jacek Szczepański, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Majewski 

 



14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

 Radny Pan Zbigniew Garbaczewski zaproponował, aby sesje odbywały się już w 

miarę możliwości stacjonarnie. Przewodniczący Rady odpowiedział, że jeżeli sytuacja 

związana z pandemią nie ulegnie znacznemu pogorszeniu, to w sierpniu na sesji spotykamy 

się w siedzibie Starostwa.  

Radna Pani Agnieszka Borkowska zapytała, kiedy nastąpi początek prac na przejściu 

dla pieszych na ul. Sobieskiego i ul. Zwycięstwa? Czy jest porozumienie z gminą Legionowo 

dotyczące przebudowy skrzyżowania ul. Olszankowej z ul. Suwalną? Radna Pani Agnieszka 

Borkowska zapytała również, czy jest prowadzony przegląd stanu dróg jeżeli chodzi o 

zapadliny oraz wpusty od studzienek? Radna Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że 

pogłębia się zapadlina na ul. Sobieskiego, w okolicy przystanku Husarska, zwróciła się z 

prośbą o sprawdzenie tego miejsca. 

Starosta Pan Sylwester Sokolnicki w odpowiedzi na pytanie Pani Agnieszki 

Borkowskiej powiedział, że rozmowy z gminą Legionowo są na pewnym etapie zakończone. 

Zostały przygotowane trzy koncepcje. Gmina Legionowo opowiedziała się za propozycją 

pierwszą – najprostszą i najtańszą, tzn. na tym układzie komunikacyjnym budowa tylko 

sygnalizacji świetlnej. Natomiast Zarząd po przeanalizowaniu wszystkich propozycji, 

pozytywnie zaopiniował drugie rozwiązanie, które jest bardziej rozbudowane.  

Radna Pani Izabela Kownacka zwróciła się z prośbą o wsparcie, w kwestii z którą 

boryka się Gmina Wieliszew. Problemem dotyczy bezprawnej jazdy „off-road” przy wałach 

przeciwpowodziowych. Problemem jest również niszczenie dzikiej przyrody na naszym 

terenie. Wójt Gminy Wieliszew podejmował próbę współpracy z Policją i Wodami Polskimi 

w tej kwestii.   

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że zwróci się do zarządcy terenu, czyli do Wód 

Polski oraz do Policji z prośbą o interwencję.  

Radna Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że prosi o sprawdzenie odwodnienia 

studzienki w okolicy ul. Jagiellońska z ul. Mickiewicza.  

Radna Pani Aleksandra Bednarek zapytała również o kwestię skrzyżowania ul Jagiellońskiej 

z ul. Mickiewicza, czy był już prowadzony pomiar ruchu w tym miejscu?  

Pani Aleksandra Bednarek odniosła się również do kwestii bezpieczeństwa na plażach.  

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Zarządu Powiatu o przypomnienie 

tematu Policji przy najbliższej okazji.  

 Radna Pani Agnieszka Borkowska w nawiązaniu do wypowiedzi Pani Izabeli 

Kownackiej, powiedziała, że jazdy off – roadowe również można zauważyć w lasach w 

Jabłonnie i Chotomowie. 

Radna Pani Agnieszka Borkowska nawiązała również do wcześniejszej prośby o interwencję 

w sprawie lisów, które się pojawiły w Legionowie. 

Radny Pan Mirosław Kado powiedział o dokładnej lokalizacji, gdzie powinna zostać 

przeprowadzona inspekcja, jeżeli chodzi o wały które są niszczone. 

Pan Mirosław Kado powiedział, że może dobrym rozwiązaniem byłoby stworzyć 

profesjonalne tory, na których sympatycy quadów i motocykli mogliby korzystać.  



 Radny Pan Tomasz Talarski powiedział, że otrzymał informację od Naczelnika 

Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Pana Pawła Zająca odnośnie skrzyżowania ul. 

Jagiellońskiej i ul. Mickiewicza. Informacja dotyczyła tylko danych statystycznych. 

 Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski podziękował za owocną współpracę, 

życzliwość, profesjonalizm oraz niezawodne wsparcie, jakiego udzielała przez wiele lat i 

kadencji radnym Rady Powiatu, Pani Małgorzacie Storm, która zdecydowała zakończyć 

swoją aktywność zawodową w Starostwie.   

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

 

       Przewodniczący 

Rady Powiatu w Legionowie 

  

 

 

 

 
Przygotował(a): Agata Szraga  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


